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Vragen van de leden Hijink en Van Gerven (beiden SP) aan de Minister van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het bericht «Ergernis en chaos bij 
werving GGD» (ingezonden 25 augustus 2020). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht «Ergernis en chaos bij werving GGD»?1 

Vraag 2
Hoe is de carte blanche voor de GGD te rijmen met de jarenlange bezuinigin-
gen? Wat is uw reactie op professionals die stellen dat ze in de praktijk niet 
zoveel hebben aan die carte blanche? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat GGD’en het zich niet kunnen permitteren onrealisti-
sche eisen te stellen aan potentiële bron- en contactonderzoekers? Kunt u uw 
antwoord toelichten? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat het ongewenst is dat criteria voor bron- en contacton-
derzoekers per regio zo uiteenlopen, omdat de 25 GGD’en hun eigen criteria 
bepalen? Kunt u uw antwoord toelichten? 

Vraag 5
Is het niet onwenselijk dat GGD’en werving en selectie uitbesteden aan 
commerciële uitzendbureau’s? 

Vraag 6
Wat is een normaal te achten loon voor mensen die aan bron- en contacton-
derzoek doen en aan welke opleidingseisen dienen zij te voldoen? Vindt u een 
loon van 10 euro bruto per uur een normaal salaris voor een dergelijke 
functie? 

1 https://www.nrc.nl/nieuws/2020/08/23/ergernis-en-chaos-bij-werving-ggd-
a4009585?utm_source=twitter&utm_medium=social&utm_campaign=twitter&utm_term=20200823
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Vraag 7
Wat is uw reactie op de uitspraak: «Ik heb de indruk dat Minister De Jonge 
[Volksgezondheid, CDA] steeds van alles wil, terwijl de GGD niet durft te 
zeggen: dit lukt ons niet»? 

Vraag 8
Bent u bereid centrale regie te organiseren en genoeg ondersteuning te 
bieden om mensen te werven voor het bron- en contactonderzoek? Zo ja, hoe 
gaat u dit doen? Zo nee, waarom niet?
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